
Krajské sdružení ČSCH Jihomoravského kraje 

 

Zápis z XXIV. zasedání Rady KS ČSCH JMK   
rozšířené o předsedy sekcí ÚO 

konané 14. 1. 2018 v Brně 
 

 

 

 

Přítomní:  
Výbor KS ČSCH JMK: jednatel – Ing. J. Albrecht, ekonom – R. Jirásek, člen – Ing. D. Malá 
Rada KS ČSCH JMK: Ing. J. Bareš, I. Drobiličová, R. Valeš, J. Ludvík, Ing. F. Vlček, R. Jirásek, Ing. Z. Kopřiva, Ing. R. Novotný 
předsedové sekcí KS ČSCH JMK: J. Ludvík (holubi), J. Kouřil (králíci), A. Polášková (drůbež) 
předsedové okresních sekcí: Blansko – nikdo, Brno – R. Valeš, J. Ludvík, Vyškov – J. Soukup, Ing. J. Albrecht, J. Kouřil, Z. Lejsek, Znojmo – A. 
Polášková, J. Vlček, A. Stehlík  
Hosté: jednatel OV ČSCH Břeclav – M. Judas 
 
Program:  
1. Zahájení   
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
4. Zhodnocení 7. KV JMK – I, MORAVIA Brno 2017 
5. Vyúčtování dotace Jm kraje na rok 2017 
6. Žádost o záštitu KV ministrem zemědělství v roce 2018 
7. Termín a plán organizační přípravy 8. KV JMK – MORAVIA BRNO 2018 
8. Inventarizace majetku KS JMK 
9. Návrh rozpočtu KS na rok 2018 
10. Ocenění zasloužilých chovatelů Jm kraje hejtmanem Jm kraje 
11. Diskuse 
12. Usnesení 
13. Závěr 
 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení -  jednání zahájil a řídil jednatel KS JMK Ing. Josef Albrecht  
 
2. Schválení programu zasedání -   
Ing. Jiří Bareš navrhl doplnění programu o kooptaci I. Drobiličové do Výboru KS JMK. O tomto bodu proběhla krátká diskuse s tím, že o tomto 
bodu dále nebylo hlasováno. 
Dále Ing. D. Malá navrhla doplnění programu o následující body, které rozeslala před zasedáním: 
- Žádost o snížení ceny za pronájem pavilonu v areálu Veletrhů Brno, a.s. pro účely 8. KV JMK – MORAVIA BRNO 2018  
- Žádost o dotaci na činnost KS JMK v rámci Memoranda s JM krajem 
- Návrh na podání žádosti o dotaci statutárního města Brna na závod Rabbit Jumping MORAVIA  
- Předání diplomů Šampion Jižní Moravy 2017 a Mistr Jižní Moravy 2017 
Návrh na usnesení:  Rada schvaluje doplnění programu XXIV. zasedání rady KS JMK o výše uvedené body navržené D. Malou se zařazením od 
bodů 11 dále. 
Hlasování: Pro:    7         Proti:    0              Zdržel se:1 Program byl schválen. 
   
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu  -  zapisovatelkou byla Radou schválena Ing. D. Malá (hlasování pro: 8). Za ověřovatele 
zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a Ing. J. Albrecht (hlasování pro 8). Usnesení bylo přijato. 
 
4. Zhodnocení 7. KV JMK – I. MORAVIA BRNO 2017  
Bod uvedl J. Albrecht,  
V úvodu vyzval R. Jiráska o sdělení ekonomického výsledku výstavy 7. KV- I.MORAVIA BRNO 2017, ale ten z důvodu, že neměl u sebe 
příslušné doklady zprávu nepředložil. K tomu se vyjádřila I. Drobiličová, že je nutno znát výsledek, aby bylo možné jednat dále.  
Dále byly v souvislosti s minulou KV řešeny tyto záležitosti s následujícími závěry: 
- pokladník vyřeší s jednatelem King Klubu doplatek za zaplacení posouzení ve výši 4100 Kč, hlasování:  Pro 8, návrh schválen. 
- pokladník vyřeší doplatek Klubu moravských pštrosů ve výši 97 Kč – Hlasování, Pro 8, návrh schválen. 
- řešena náhrada za ztrátu 1 holuba brněnského voláče – cena 20 Euro, cca 500 Kč, ztrátu již uhradil J. Ludvík, jemu je nutno náhradu uhradit, 
Hlasování: Pro 8, návrh schválen. 
- faktura za dovoz klecí pro 7. KV – cesta mezi Lysou n. L. a Kolínem – dohodnuto, že ekonom p. Jirásek vystaví fakturu (text dodá I. Drobiličová) 
na dopravu mezi Kolínem a Lysou n/L (výstavní fundus měl být složený v Kolíně a ne ještě v Lysé n/L) – dvě auta, 4 cesty, sazba na km stejná 
jako fakturovaná nám – celkem 5.760,- Kč a další fakturu, jako náhradu za dopravu hrazenou za nedodané objednané klece (uhrazeno Vyškovu – 
6.500,- Kč),  
Hlasování: Pro: 8 
- fotograf 7. KV– fotograf nebyl zdarma, jak bylo uvedeno v zápisu ze zasedání Rady před krajskou výstavou, chtějí 960 Kč za dopravu, D. Malá 
navrhla, aby fotograf vyfakturoval spojené se 7. KV, dále dohodnuto, že I. Drobiličová u fotografa vyzvedne CD s fotkami, slepice ústně slíbené 
M. Uhrem za sjednanou službu fotografa při 7. KV se řešit nebudou. Hlasování:   Pro: 7, zdržel se 1, návrh přijat. 



- peníze pro Břeclav – V. Rohrerovi zaplaceno 5.500 Kč, z toho 3.400 za dopravu klecí a 2.100 za nakládku klecí, v těchto částkách však není 
půjčovné. Následně R. Novotný přečetl dopis V. Rohrera adresovaný KS JMK. K tomu se vyjádřil M. Judas, část dopisu je pravda a část není.  
Problém – zdarma klece není možné. Návrh R. Novotného – půjčení klecí za barevnou reklamu v Průvodci 7. KV, M. Judas s tímto souhlasil. OO 
Břeclav dluží 8.000 Kč za barevnou reklamu a oproti tomu se započte zapůjčení klecí na 7. KV. Hlasování: Pro 8, návrh přijat. 
-  dvě faktury Autoexpres Oslavany Brno – přeprava klecí z Ivančic do Brna na 7. KV, dle sdělení R. Valeše jde o klece krajské, chybí vyjádření 
hospodáře, o jaké klece jde. Celkem 12.100 Kč, R. Valeš projedná s P. Bučkem rozpis faktury, Rada KS navrhuje, aby polovina částky byla 
uhrazena OO Brno z důvodu, že se jedná o krajské klece. Odloženo na další zasedání rady.  
- R. Novotný informoval o plnění rozpočtu pro závod v králičím hopu Rabbit Jumping MORAVIA 2017, byla dosažena úspora 1.500 Kč oproti 
plánovanému rozpočtu.  
- soutěž Mistrovství MORAVIA 2017 – dosud neuhrazeny ceny, nutno uhradit cenu okresu Opava – 5.000 Kč, navrženo vyplatit jen Opavě, ostatní 
počkají až na výsledek výsledku výstavy MORAVIA BRNO 2017. I. Drobiličová navrhla vyplatit ceny všem, co mají ceny obdržet. Hlasování: 
Pro 5, proti: 1, zdržel se 2. Usnesení schváleno, peníze vyplatit všem. 
- náklady 1000 Kč na ceny pro oceněné dětské malíře v rámci soutěže o nejlepší obrázek v rámci KV MORAVIA 2017, návrh na řešení způsobu 
vyplacení cen v písemné podobě před zasedáním Rady podala D. Malá,  
Dle schválených pravidel soutěže veřejných na webových stránkách KS JMK obdrží vítězové následující ceny ve formě krmení pro jejich zvířecího 
mazlíčka dle vlastního výběru. 
1. místo - cena v hodnotě 500 Kč 
2. místo - cena v hodnotě 300 Kč 
3. místo - cena v hodnotě 200 Kč 
Celková částka 1.000 Kč jako dodatečný náklad  7. KV JMK – I. MORAVIA BRNO 2017 (bude uhrazeno z úspory rozpočtu propagace 7. KV). 
Jako nejjednodušší řešení této záležitosti Ing. D. Malá doporučila, abych si vyzvedla od pokladníka KS JMK 1000 Kč a předala je do prodejny 
chovatelských potřeb Otakara Konečného v Kuřimi, naproti Penny, vítěze následně kontaktovala telefonicky a oni by si tam přišli  krmení vybrat.    
Rada KS JMK schvaluje pořadí soutěže o nejlepší dětský obrázek, aneb nakresli kamaráda zvířátko a přines s sebou na výstavu dle zveřejněných 
podmínek soutěže v rámci 7. KV JMK - I. MORAVIA BRNO 2017 takto\: 
1. místo – Jan Obršlík 

2. místo -  Libor Bilan 

3. místo-   Zuzka Procházková 
Kontaktováním vítězů soutěže pověřuje Dagmar Malou - předsedkyni Propagační komise KS JMK. 
Hlasování Pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, návrh na usnesení byl přijat. 
 
- požadavek na proplacení jízdného studentům SZŠ Vyškov – zapisovatelé posuzovatelům holubů – celkem 900 Kč. Hlasování: Pro 8, Návrh 
přijat. 
 
Následně byl vznesen dotaz na R. Jiráska na příjem ze 7. KV, R. Jirásek sdělil, že stav k 31. 12. 2017 v pokladně 141.654,60Kč a na běžném účtu 
88.151,22 Kč. Z důvodu nepřipravenosti pokladníka KS k tomuto bodu bylo navrženo dořešení financí KV na dalším mimořádném zasedání Rady 
a Výboru KS.   
 
Vyjádření hlavních garantů expozic k organizaci a průběhu 7. KV – I. MORAVIA BRNO 2017 
J. Kouřil – expozice králíků: personální zabezpečeno, problém s prodejními lístky, doporučuje příště prodej přes katalog, nutno reklamovat nové 
kozičky (padaly) 
A. Polášková – expozice drůbeže:  zmatky při posuzování, posuzovatelé se musejí shromáždit na jednom místě a poučeni o posuzování, drůbež dát 
na stoly, mimo hus a krůt, personálně dobře, informovala o plánovaných pozvánkách posuzovatelů na letošní výstavu,  navrhuje přenechat 
odpovědnost za toto na odbornostech. A dále nebrat žádné dodatky,  
J. Ludvík – expozice holubů: vyjádřil se ke kritice, nešťastná speciálka moravských pštrosů, poděkoval Ing. Albrechtovi za pomoc lidmi, problém 
v počtu klecí, špatný zastavovací plán, nezájem pracovníků z OO Brno na pomoc při výstavě, posuzování v pořádku, soutěž MORAVIA bez 
spoluúčasti předsedů odborných sekcí, návrh na zjednodušení. Výstavní podmínky příští KV dát do Chovatele. 
Z. Lejsek – expozice exotů – v pavilonu Y zima na drobné ptactvo, použité bodovačky pro kanáry a zebřičky nešlo použít, byly znečištěné, 
nedostatečné byly ukazatelé směru k pavilonům výstavy, kritika na katalog bez adres chovatelů exotic. ptactva. K tomu odpověděla D. Malá, že šlo 
o neúmyslnou technickou chybu vzniklou po zaslání dokumentů do tiskárny. 
F. Vlček  - připomínka, že nejslabší byli holubi, že J. Ludvík se na to vykašlal a OO Brno nezajistila, na výstavě v tom zůstal Vyškov sám.  Na to 
reagoval J. Ludvík na svoji obhajobu. 
R. Jirásek – nutno stanovit jednotné podmínky pro vystavovatele, pokud se týká poplatků, privilegia jednotlivým klubům atd., nelze uhlídat, 
problém s MCH, nutno udělat jednotný systém, kritika personální účasti z jednotlivých OO, zvážit 1 pavilon a je také otázka dělat výstavu v patře 
pavilonu. Navrhl udělat tak velkou, aby se vešla pouze na přízemí. Dále je třeba zajistit místnost, kde by mohl y být uskladněny ceniny z výstavy. 
J. Vlček – sdělil, že za Kingshow byly všechny platby uhrazeny,  
  
Následně řešeno krmivo od De Heus, jehož zbytek je uskladněn v garáži ÚKZUZ v Chrlicích, fakturu za všechno krmení od De Heus zaplatila OO 
Brno a přefakturovala ji KS JMK, tato faktura dosud nebyla KS JMK zaplacena. Tržba za prodané krmivo činila 2.830 Kč, návrh na usnesení – KS 
fakturu za krmivo OO neuhradí, částku ve výši 2.830 Kč vrátí OO Brno a OO Brno si krmivo rozebere. 
Dále bylo navrženo uskladněné katalogy v Chrlicích rozdělit na 4 díly, vesty (náleží KS) a zbylé poháry dopravit na Plotní v Brně.  
Hlasování pro: 5, proti 3 , zdržel se: 0 , návrh byl schválen. 
 
K výše uvedenému bodu byl D. Malou zpracován materiál s názvem Postřehy a připomínky k organizaci 7. KV JMK – MORAVIA BRNO 2017, 
zahrnující připomínky k organizaci 7. KV k datu 11. 1. 2018. 
 
Občerstvení – informaci podala I. Drobiličová, návrhy na příští rok doporučila probrat až následně, problém s rozdělování stravenek. Je nutno 
vědět, kolik lidí bude pomáhat, seznamy a odškrtávat, kdo si vezme oběd. Pro chovatele jednotnou stravu. 
 
5. Vyúčtování dotace Jm kraje na rok 2017 
- R. Jirásek předal podklady k vyúčtování dotace JMK, převzala D. Malá, která dopracuje příslušné doklady a vyúčtování dotace předá na KÚ 
JMK.  
 
 



6. Žádost o záštitu KV ministrem zemědělství v roce 2018 
Informaci přednesla D. Malá, na základě e-mailu na MZe sděleno, že žádost podat až v cca dubnu 2018 po ustanovení komisí pro tento účel. 
 
7. Termín a plán organizační přípravy 8. KV JMK – MORAVIA BRNO 2018 
Bod uvedl J. Albrecht a následovalo hlasování o jednotlivých možných termínech. 
Varianta 1) Pátek – sobota 7. – 8. 12. 2018 Pro: 2, neschváleno 
Varianta 2) 1. a 2. 12.2018, pro: 2, neschváleno 
Varianta 3) sobota – neděle 8. – 9. 12. 2018, pro: 6, schváleno 
Konec výstavy: neděle 9.12.2018 - 13,00 hodin pro 8, schváleno 
Slavnostní vyhlášení: ve 12,00 hodin, vydávání zvířat ve 13,00 hodin, dát do výstavních podmínek. 
 
Rada navrhla zaslat výzvu všem klubům králíků, drůbeže, holubů, exotického a okrasného ptactva a morčat o termínu konání výstavy. 
 
8. Inventarizace majetku KS JMK 
- z důvodu nepřítomnosti J. Sece bod nebyl projednán. 
 
9. Návrh rozpočtu KS na rok 2018  
- bod odložen na příští zasedání Rady KS. 
 
Po tomto bodu zasedání opustili zástupci OO Blansko a 2 členové Rady KS JMK  – J. Bareš a I. Drobiličová.  
 
10. Ocenění zasloužilých chovatelů Jm kraje hejtmanem Jm kraje 
- informaci přednesla D. Malá, dohodnutý termín slavnostního předání medailí je stanoven na čtvrtek 22. 3. 2018 v odpoledních hodinách 
v zastupitelském sálu úřadu JMK, Žerotínovo nám. 3, Brno. Po konzultaci s asistentkou hejtmana JM kraje p. Vandou Říčnou je třeba podat návrh 
na záštitu této akce hejtmanem JM kraje. D. Malá seznámila přítomní s návrhem medaile oceněným, grafický návrh Mgr. Ing. L. Radilová, velikost 
medaile cca 70 mm v krabičce, nutno dále připravit diplomy oceněným (návrh zpracuje grafička L.Radilová ve spolupráci s  D. Malou), výrobce 
medailí spol. Sabe, cenová nabídka je připravována, bude k dispozici ve 3. týdnu 2018, bude následně rozeslána členům Rady KS k posouzení. 
 
Návrh na usnesení:   
Rada 
bere na vědomí 
- informaci o schválení termínu slavnostního předání medailí je stanoven na čtvrtek 22. 3. 2018 v odpoledních hodinách v zastupitelském sálu 
úřadu JMK, Žerotínovo nám. 3, Brno, 
schvaluje  
- návrh medaile oceněným zpracovaný grafičkou Mgr. Ing. L. Radilovou 
- objednání 50 ks medailí u společnosti Sabe po předchozím odsouhlasení cenové nabídky    
- přípravu diplomů k předání oceněným – grafický návrh Mgr. Ing. L. Radiová ve spolupráci s D. Malou 
- seznam oceněných bude zaslán po projednání výboru KS nejpozději do 31. 1. 2018 (na e-mail D.Malé) 
Hlasování: Pro:   6          Proti:   0               Zdržel se: 0       Usnesení bylo přijato. 
 
Poté byly podány návrhy za KS JMK – k ocenění Milan Uher (převezme vnuk Martin Uher s družkou Kristýnou), manželé Vadlejchovi, V. Rohrer, 
zástupci KS Hradeckého kraje a firmy De Heus, Agro Ořechov a  Mikrop Čebín.   
  
11. Žádost o snížení ceny za pronájem pavilonu v areálu Veletrhů Brno, a.s. pro účely 8. KV JMK – MORAVIA BRNO 2018 
- návrh přednesla Ing. D. Malá a předložila text dopisu společnosti Veletrhy Brno, a.s. v této záležitosti. 
 
Návrh na usnesení:  Rada schvaluje zaslání žádosti společnosti Veletrhy Brno, a.s. ve věci žádosti o snížení ceny za pronájem pavilonu pro účely 8. 
KV JMK – MORAVIA BRNO 2018. Odpovídá: Ing. D. Malá 
Hlasování: Pro:    6        Proti:                  Zdržel se:        Usnesení bylo přijato. 
 
12.  Žádost o dotaci na činnost KS JMK v roce 2018 v rámci Memoranda s JM krajem 
- žádost o dotaci připraví D. Malá a odevzdá do stanoveného termínu 19. 1. 2018 na KÚ JMK. 
Návrh na usnesení:  Rada schvaluje podání žádosti o dotaci na činnost KS JMK v roce 2018 v rámci Memoranda s JM krajem do termínu 19. 1. 
2018.  Odpovídá: D. Malá 
Hlasování: Pro:     6       Proti:      0            Zdržel se:    0    Usnesení bylo přijato. 
 
13. Návrh na podání žádosti o dotaci statutárního města Brna na závod Rabbit Jumping MORAVIA  
- Ing. D. Malá prověřila možnost podání žádosti o dotaci statutárního města Brna na volnočasové aktivity dětí a mládeže a navrhla podání této 
žádosti. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje návrh na podání žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Brna na volnočasové aktivity dětí a mládeže 
pro účely otevřeného závodu v králičím hopu Rabbit Jumping MORAVIA 2018, který se uskuteční v rámci 8. KV JMK - MORAVIA BRNO 2018 
v termínu 8. 12. 2018 
a ukládá Ing. Radku Novotnému zajistit přípravu žádosti včetně požadovaných příloh nejpozději do 1. 2. 2018 s tím, že doporučuje využít některé 
ze spoluorganizátorek loňského závodu.   
Hlasování: Pro:    5         Proti:  0                Zdržel se:  1      Usnesení bylo přijato. 
 
14. Předání diplomů Šampion Jižní Moravy 2017 a Mistr Jižní Moravy 2017 udělených na 7. KV JMK - I. MORAVIA BRNO 2017 
Ing. D. Malá připravila zalaminované diplomy za tyto tituly a je třeba promyslet, jakým způsobem budou distribuovány oceněným. 
Návrh variant: 
Varianta 1): U OO organizovaných v rámci KS JMK předat diplomy oceněným na okresních konferencích, zbylou část diplomů rozeslat 
poštou do místa bydliště společně s průvodním dopisem KS JMK.   



Varianta 2). Všechny diplomy rozeslat poštou s průvodním dopisem, ale budeme muset počítat s poštovným. Diplomů je 80 ks x cca 20 Kč/ks, 
tedy cca 1600 Kč na poštovné. 
 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje  
diplomy Mistr Jižní Moravy 2017 a Šampion Jižní Moravy 2017 udělené v rámci 7. KV JMK – I. MORAVIA BRNO 2017 předat zástupcům OO a 
zbylé rozeslat poštou. 
Hlasování: Pro:    6         Proti:          0        Zdržel se:   0     Usnesení bylo přijato. 
 
V rámci tohoto bodu byly předány zástupcům OO certifikáty s oceněním v rámci soutěže Mistrovství MORAVIA připravené R. Novotným. 
 
Následně byl schválen návrh termínu dalšího zasedání Rady KS a Výboru KS: sobota 3. 2. 2018 ve 14,00 hodin v Brně na ul. Plotní. 
 
 
15. Diskuse 
 - R. Jirásek – návrh na úpravu smlouvy na skladování výstavního inventáře, zrušit povinnost pro bezplatný dovoz a odvoz zapůjčeného výstavního 
fundusu na krajskou výstavu  
-  R. Novotný – po doplacení a příjmu financí za dopravu, doplatit na příštím zasedání dopravu dle rozpočtu jednotlivým okresům  
 
16. Usnesení a závěr: zasedání Rady bylo ukončeno v 18,10 hodin s tím, že přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. 
 

 

Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. J. Albrecht……………….. 
                    Ing. R. Novotný……………….                                                                   Ing. Josef Albrecht 
                                                                                                                               --------------------------------------- 
                                                                                                                                         jednatel KS JMK 
 
 


